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PROTOKÓŁ Nr 36/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 29 września 2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 5 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta 

2. Violetta Majak 

3. Sławomir Sławiński 

4. Iwona Sczerbaty 

5. Bogdan Wągrowski 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 3 członków Komisji: 

 

1. Danuta Kurnyta 

2. Elżbieta Seweryniak 

3. Łukasz Sławiński 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 74.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2020 rok – 75.2020 

6. Zapoznanie się z wnioskiem Związku Nauczycielstwa Polskiego o ponowne zbadanie skargi 

złożonej na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 w Kamiennej Górze- BRM. 1510.1.2.2020 

7. Zapoznanie się z prośbą Wojewody Dolnośląskiego o udzielenie wyjaśnień dotyczących 

uchwały Nr XXVII/174/20 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 11 września 2020 r. w 

sprawie  określenia Regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów wyboru ofert na 

realizację zadania publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego- BRM.0711.16.2020 

8. Zapoznanie się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Dolnośląskiego z dnia 28 

września 2020 r. dotyczące Uchwały Nr XXVI/166/20 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 

26 sierpnia 2020 r. w sprawie uchwalenia regulaminu cmentarzy komunalnych oraz ustalenia 

cennika opłat obowiązujących na cmentarzach komunalnych, stanowiących mienie Gminy 

Miejskiej Kamienna Góra – BRM.0711.17.2020  

9. Analiza protokołu z kontroli kompleksowej gospodarki finansowej Miasta Kamienna Góra 

przez Regionalną Izbę obrachunkową we Wrocławiu- BRM.0012.1.2.2020 

10. Zaopiniowanie pisma mieszkanki ul. Lipowej w sprawie wykonania drogi – 

BRM.0012.6.22.2020 
11. Zapoznanie się z pismem Prezesa Spółki Mieszkaniowej zawierającym zestawienie 

prognozowanych przez spółkę przychodów i wydatków bieżących na 2021 rok- 

BRM.0004.25.2020 
12. Zapoznanie się z odpowiedzią Dyrektora Centrum Kultury na wniosek Komisji – 

BRM.0003.91.2020 
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13. Sprawy różne. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Ad.4.- 74.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 1 do protokołu/ 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.5. - 75.2020 

 

 Projekt uchwały przedstawiła wraz z uzasadnieniem i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /zał. Nr 2 do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.6. - BRM. 1510.1.2.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. wnioskiem /zał. Nr 3 do protokołu/. 

 

Ad.7. - BRM.0711.16.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. prośbą /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Ad.8. - BRM.0711.17.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. rozstrzygnięciem nadzorczym /zał. Nr 5 do protokołu/. 
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Ad.9. - BRM.0012.1.2.2020 

 

Komisja przystąpi do analizy protokołu z kontroli na kolejnym posiedzeniu, które 

odbędzie się 6 października 2020 r. 

 

Ad.10. - BRM.0012.22.2020 

 

Komisja zadecydowała, że zaopiniowanie pisma mieszkanki ul. Lipowej w sprawie 

wykonania drogi nastąpi na kolejnym posiedzeniu, które odbędzie się 6 października 

2020 r. o godz. 14:30. 

 

Ad.11. - BRM.0004.25.2020 

 

Komisja zapozna się z ww. pismem na kolejnym posiedzeniu 6 października 2020 r. 

o godz. 14:30.  Komisja zwróciła się z prośbą o przesłanie pisma Prezesa Spółki 

Mieszkaniowej drogą elektroniczną. 

  

Ad.12. - BRM.0003.91.2020 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią na wniosek. /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Komisja złożyła wniosek o wyjaśnienie na podstawie jakiej umowy (ustnej?) 

składowano wyposażenie jednostek CK na czas remontu obiektu przy ul. Kościuszki 4, 

w pomieszczeniach będących własnością osoby prywatnej. Ponad to komisja wnioskuje 

o udzielenie odpowiedzi, czy Urząd Miasta poniósł z tego tytułu koszty finansowe, jeśli 

tak to w jakiej wysokości? 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

 

 Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 10 do protokołu. 

 

Ad.13. Sprawy różne. 

 

1. Komisja złożyła wniosek o udzielenie informacji dotyczącej kwoty wydatkowanych 

środków na promocję miasta w terminie od 01.01.2020 do 30.09.2020.  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 



4 
 

 

 Powyższy wniosek stanowi zał. Nr 11 do protokołu. 

 

2. Skarbnik Miasta Iwona Pazgan poinformowała o przyznaniu dotacji dla miasta na 

remont mostu kamiennego przy ul. Lompy. Dodała, że jeszcze w tym roku po stronie 

dochodów i wydatków koniecznym będzie wprowadzenie zmian. Dodatkowo 

poinformowała, iż miasto złożyło wniosek o przyznanie rządowej dotacji w wys. 

Około 10mln zł na przebudowę obiektu przy ul. Lubawskiej. Prawdopodobnie 

decyzja o przyznaniu środków zostanie wydana jeszcze w tym roku.  

 

Ad.14. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

 

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

/-/ Violetta Majak 


